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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена исследованию методов и особенностей управления репутационными рисками коммерческого предприятия. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучить понятие репутационного риска, особенности, классификацию и этапы управления им. 2. Исследовать нормативно-правовую базу в области риск- менеджмента. 3. Провести анализ методологии в области риск-менеджмента. 4. Провести сравнительный анализ рейтингов корпоративной репутации. 5. Определить репутационные риски ООО «Бизнес Продвижение». 6. Разработать систему ключевых индикаторов оценки репутационного риска и матрицу факторов влияния. Работа проведена на базе ООО «Бизнес Продвижение», где собиралась значительная часть фактического материала: анализ показателей, влияющих на уровень репутационного риска, коммерческая информация по объемы затраченных средств и извлеченной прибыли. В результате были проанализирована методика тепловой карты, морфологического анализа и иные методы идентификации, анализа и оценки уровня репутационного риска. На базе рассмотренных методов были предложен элементы системы управления рисками, оценен эффект от внедрения технологии.
        

        
          This work is devoted to the study of methods and features of reputational risk management commercial enterprise. The tasks that were solved in the course of the research: 1. To study the concept of reputational risk, features, classification and stages of its management. 2. To study the regulatory framework in the field of risk management. 3. 3. To analyze the risk management system. 4. Analyze the methodology in the field of risk management. 5. To determine the reputational risks of Business Promotion LLC. 6. To develop a system of key indicators for assessing reputational risk and a matrix of influence factors. To assess the effectiveness of the proposed recommendations. The work was conducted on the basis of LLC "Business Promotion", where a significant part of the factual material was collected: analysis of the indicators affecting the level of reputational risk, commercial information on the amount of money spent and profit made. As a result, the method of heat map, morphological analysis and other methods of identifying, analyzing and assessing the level of reputational risk were analyzed. On the basis of the considered methods the elements of risk management system were proposed, the effect of technology implementation was evaluated.
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